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Varga Zoltánné pályázata 

 Összefogott, szépen felépített program. A pályázó részletes, alapos helyzetelemzést 

adott az iskoláról, végiggondolta fejlesztési elképzeléseit. A múlt hagyományainak megőrzése 

mellett a változó jogszabályi környezetnek megfelelve képzeli el a jövőbeli működést. 

Fontosnak tartja a jó kapcsolatot a fenntartóval, szülői szervezetekkel, a tantestülettel, a térség 

vezetőivel. Ezeket tovább kell erősíteni, bővíteni, hiszen a szakmai képzés hátterét biztosítják. 

Kérdés, hogy a kitűzött feladatok, elképzelések, fejlesztések megvalósításához az esetleges 

pályázatokon kívül lesz-e pénzforrás, fedezet. 

Kérdések: 

- Az elektronikus napló bevezetésével azok a szülők, akik nem rendelkeznek 

otthon számítógéppel vagy nem tudják kezelni, illetve nincs e-mail címe, 

hogyan értesülnek a gyerekekkel kapcsolatos eredményekről? 

- Van-e ígéret az elektronikus napló általános és kizárólagos használata miatt, 

laptop beszerzésére a pedagógusok számára? 

- Hogyan lehetne a szülőket rászorítani, hogy minél nagyobb számban legyenek 

jelen a szülői értekezleteken, a fogadóórákon, hiszen nem mindig az 

osztályfőnök személyétől függ, hogy jönnek-e? 

- Milyen elképzelések vannak a káros szenvedélyek visszaszorítása érdekében? 

Változatlanul a dohányzás megoldására van-e valamilyen elképzelés? Az 

ezekről szóló előadásokon érdektelenség mutatkozott, hiszen már számtalan 

ilyen előadást hallhattak. 



- Az órák alatti vizsgálatokat, várakozásokat kiküszöbölve gondolkodnak-e 

állandó iskolaorvos és védőnő foglalkoztatásában? Ehhez kapcsolódóan kapott-

e az iskola valamilyen ígéretet iskolapszichológus foglalkoztatásának 

lehetőségére? Nagyon nagy szükség lenne rá, a sok pszichés problémával 

küszködő diák miatt! 

- Javasoljuk egy alapítvány létrehozását, amelybe az iskolában tanuló diákjaink 

szülei adójuk 1%-át felajánlhatnák. Van-e erre lehetőség? Erre a szülők 

részéről is történt már megkeresés többször is. 
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